
 IVA IVŠIĆ: 

 - Zahvaljujem. I lijepo pozdravljam sve prisutne. 

 Evo imam jedno pitanje vezano za socijalnu uslugu u Gradu Zagrebu.  

Naime, svi znamo da je zapravo pristup socijalnim uslugama izuzetno bitan i da je izuzetno 

bitan u svim dijelovima grada i u posljednje vrijeme zapravo postoji sve veći i veći pritisak na 

postojeće ustanove da šire socijalne usluge. Ova Gradska uprava je najavila i krenula sa 

širenjem određenih socijalnih usluga i to prvenstveno dodjelom novih lokacija postojećim 

ustanovama, dakle Novi Jelkovec i "Mali dom" odnosno Novi Jelkovec sada Centar za neovisno 

življenje.  

 Pa bih zamolila gradonačelnika da nam kaže nešto više o kojem tipu socijalnih usluga 

se radi, da li je plan širiti te lokacije, na kojim mjestima, koliko novo zaposlenih će biti u tim 

novim, na novim lokacijama i zapravo sve ostalo što je bitno i zapravo izuzetno važno za to 

područje. Evo hvala. 

 

 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gospođi Ivi Ivšić. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav 

Tomašević. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Odgovor će dati zamjenica gradonačelnika Dolenec. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec. Izvolite. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Evo hvala lijepo na pitanju zastupnice. 

 Prije svega jasno je da Grad kakav smo naslijedili tražio je stvarno i traži još uvijek 

sustavne napore u povećanje investiranja u sve naše ustanove. I to mi je važno istaknuti Grad 

Zagreb ima veliki broj ustanova a najveći broj njih zatekli smo 2021. podinvestiranim i u 

najmanju ruku ako ne zapuštenim onda neadekvatno vođenim tako da imamo istovremeno 

potrebe na nizu mjesta i u nizu prioriteta i trudimo se te prioritete balansirati najbolje što 

možemo. Ali doista jesmo specifičan naglasak stavili na razvoj usluga koje se tiču djece s 

teškoćama s obzirom i na sve nove spoznaje o tome kako najbolje skrbiti, s obzirom na to koliko 

je važna pristupačnost, dakle da mreža ustanova mora postojati kroz grad a ne na jednom 

mjestu. Dakle, tim smo se prioritetima vodili u investicijama koje se provode ove godine a koje 

smo sjećate se najavljivali još kod donošenja proračuna rekavši da za osobe s invaliditetom u 

cjelini dižemo proračun za 80% u jednoj godini. I to sad i nije više 80% jer kada donesemo 

zapravo novo pravo vezano uz dodatak, na inkluzivni dodatak onda će ta ukupna izdvajanja 

godišnja biti još i veća i o tome ćemo govoriti i na sljedećoj sjednici. 

 Ali sad vezano ciljano uz ulaganja u one ustanove gradske koje skrbe za djecu s 

teškoćama. Dvije su ključne. Znači, "Mali dom". "Mali dom" sada posluje u Baštijanovoj ulici 

i ove godine dobiti će čak dvije nove lokacije. Jedna je u Badalićevoj.  

Dakle, to je potpuno, dakle to je objekt koji sada rekonstruiramo, uređujemo i adaptiramo da bi 

na jesen mogao početi primati odrasle korisnike i zbog toga je ustanova "Mali dom" već bila 

isto ovdje na ranijim sjednicama u proširenju djelatnosti da može skrbiti i za odrasle korisnike. 

Dakle, to su odrasli sa višestrukim teškoćama odnosno sad imamo i djecu i odrasle. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Ispričavam se što… 
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 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje zatražila je zastupnica Iva Ivšić. Izvolite zastupnice. 

 

 IVA IVŠIĆ: 

 - Ja bih zamolila zastupnicu da nam još nešto o Novom Jelkovcu kaže o tipu usluge. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite. Gospođa zamjenica Danijela Dolenec. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Samo da završim rečenicu oko Badalićeve. Dakle, tamo će "Mali dom" skrbiti za 

odrasle korisnike. Na Velesajmu otvaramo novi prostor koji je posvećen ranoj intervenciji. 

Tako da ukupno gledano ta ustanova ove godine planiramo zaposliti 19 novih ljudi u "Malom 

domu". Znači, to je ogromno, ogromno proširenje kapaciteta i zahvatiti više od 100-tinu novih 

korisnika uz to što ćemo moći kvalitetno skrbiti i o onim korisnicima koji su sada u "Malom 

domu" a koji postaju punoljetni. 

 I drugo je dakle ZAC tzv. Sada je to kratica za bivši mali Jelkovec.  

O njemu smo govorili krajem godine. Dakle, dvije nove lokacije za djecu s autizmom su bile u 

Novom Jelkovcu. Sljedeća je na Jarunu. Otvoriti ćemo je ovo ljeto. I također lokacija u 

Španskom koja će biti posvećena odraslim osobama sa mentalnim teškoćama.  

Tako da to su neke vrlo konkretne stvari koje će se već ove godine realizirati, a biti će prilike 

nadam se govoriti i o ulaganjima u druge ustanove socijalne skrbi jer kao što kažem u sve 

namjeravamo uložiti više. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zamjenici Danijeli Dolenec. 

 


